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Резюме: В статье отражена дискуссия в современной психологии относитель-
но методологии количественных и качественных методов исследования. Опреде-
лено понятие информационно-психологической безопасности и специфика медиа-
дискурса. Представлены психометрические критерии эффективности разработан-
ных шкал. Раскрыты с помощью факторного анализа структурные компоненты
информационно-психологической безопасности молодежи в медиадискурсе и их со-
ставляющие.
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search of information-psychological security of youth in media discourse.

Abstract : The article reflects the discussion in modern psychology regarding
the methodology of quantitative and qualitative research methods. The concept of
information-psychological security and the specificity of media discourse are defined.
Psychometric criteria for the effectiveness of the developed scales are presented. Structural
components of information and psychological security of youth in the media discourse and
their components are revealed using factor analysis.
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